
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. februar 2015 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille med afbud.  

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. januar 2015 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 

 

2.  

Bentes bunke. Der er kommet en beboerhenvendelse vedr. et parkeringsproblem. John tager sig af 

den. Vi har fået tilbud om skift af el-leverandør. Vi bliver hos Aura.  

  

3. 

Orientering fra formanden. Niels oplyste, at vores varmtvandsbeholder er defekt. Der er bestilt en 

ny, som monteres i nær fremtid.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte og gennemgik kvartalsregnskab. Det balancerer fornuftigt på 

alle poster. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge lægger bestyrelsesreferat for januar 

2015 på hjemmesiden. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder fortsat på eksisterende 

beboerhenvendelser. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. 

 

11.  

Eventuelt. Kathe påtalte, at etape 7 ikke havde fået hentet renovation rettidigt pga. manglende 

snerydning af stamvejen. Bente havde hørt, at årsagen var sygdom blandt renovationsarbejderne og 

generelle driftsforstyrrelser. Niels var uforstående over for den evt. manglende snerydning, og 

vender spørgsmålet med Jørn. 

 

Referent: Bente Jensen 


